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VYSOKÁ ŠKOLA EKONOMIC KÁ V  PRAZE  

POSUDEK VEDOUCÍHO  BAKALÁŘSKÉ  PRÁCE  

Jméno studenta: Vojtěch Laudát 

Název práce: Analýza příjmů a výdajů státního fondu dopravní infrastruktury 

Vedoucí práce: Prof. PhDr. František Ochrana, DrSc. 

Další informace:       

1. Náročnost tématu na: 

- teoretické znalosti nadprůměrné 

- vstupní údaje a jejich zpracování nadprůměrné 

- použité metody průměrné 

2. Kritéria hodnocení práce:  

- stupeň splnění cíle práce výborně 

- samostatnost při zpracování (nehodnotí oponent) výborně 

- logická stavba práce výborně 

- adekvátnost použitých metod výborně 

- hloubka provedené analýzy ve vztahu k tématu výborně 

- stylistická úroveň velmi dobře 

- práce s literaturou včetně citací velmi dobře 

- formální úprava práce (text, grafy, tabulky) výborně 

3. Využitelnost výsledků práce v praxi hodnotím jako nadprůměrnou. 

4. Připomínky k práci a komentáře: 

Bakalářská práce Vojtěcha Laudáta je výsledkem koncentrovaného soustřeďování 
sekundárních i primárních informocí s podporou rozhovoru realizovaného přímo na SFDI a 
analýzou interní dokumentace fondu. Výsledkem je vypracování zdařilé a užitečné bakalářské 
práce, kde čtenář najde podstatné informace o daném tématu.Práce je využitelná jako 
podpůrný informační dokument ve výuce veřejných financí. Autor prokazuje, že dovede 
ekonomicky analyzovat získané údaje. Zejména,  byť v úsporném závěru práce, také 
dokazuje, že ovládá i syntetickou metodu zkoumání. Jako vedoucí práce oceňuji zodpovědný 
přístup při psaní práce, samostatnost a cílevědomost zpracovatele bakalářské práce. I do 
relativně kvalitní práce se občas vloudí formální chybičky.  Ani tato práce není výjimkou, kde 
např. v názvu práce je uvedeno malé písmeno ve vlastním názvu,  či v odkzu odkaz č. 18 je 
uveden pouze vedoucí autorského kolektivu.. 

Dále připojuji svoje poznámky k některým částem textu: 

1)       

5. Při obhajobě práce navrhuji následující otázky k diskuzi: 

1) Popište proces hodnocení výdajů na základě Manuálu pracovních postupů SFDI! Co 
byste doporučil ke zlepšení monitoringu výdajů SFDI? 

2) Vidíte nějaké systémové možnosti zlepšení fungování příjmů SFDI se zřetelem na 
střednědobý výhled? 
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6. Práci doporučuji k obhajobě a navrhuji klasifikační stupeň výborně. 

V Praze dne 21.5.2012  Prof. PhDr. František Ochrana, 
DrSc. 
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